

Transaction Report

Overview on the transactions made in our own shares during the time of our share buy-back programme (tables are updated on a regular basis)

Übersicht über die während der Dauer unseres Aktienrückkaufprogramms getätigten Transaktionen in eigenen Aktien (Tabellen werden regelmässig aktualisiert)

Purchases of own shares outside of our current share buy-back programme (for other purposes than for capital reduction):

Käufe von eigenen Aktien ausserhalb unseres aktuellen Aktienrückkaufprogramms (zu anderen Zwecken als jener der Kapitalherabsetzung):

Date	Number of shares purchased (MTG, CH0208062627)	Highest price paid per share (in CHF)	Lowest price paid per share (in CHF)	Average price paid per share (in CHF)
20.09.2022	2'028	30.12	30.12	30.12
19.09.2022	2'000	29.88	29.88	29.88
16.09.2022	2'000	29.91	29.91	29.91
15.09.2022	2'000	30.09	30.09	30.09
14.09.2022	2'000	30.11	30.11	30.11
13.09.2022	2'000	30.78	30.78	30.78
12.09.2022	2'000	30.29	30.29	30.29
08.09.2022	3'472	29.45	29.45	29.45
Total	17'500 ¹⁾	30.78	29.45	-

¹⁾ This corresponds to 0.1% of the share capital and the voting rights as of 14 February 2022.
Dies entspricht 0.1% des Aktienkapitals und der Stimmrechte vom 14. Februar 2022.

Sales of own shares outside of our current share buy-back programme (the table may not include shares used for employee participation plans):

Verkäufe von eigenen Aktien ausserhalb unseres aktuellen Aktienrückkaufprogramms (in der Tabelle ggf. nicht enthalten sind Aktien im Zusammenhang mit Mitarbeiterbeteiligungsprogrammen):

Date	Number of shares sold (MTG, CH0208062627)	Highest price received per share (in CHF)	Lowest price received per share (in CHF)	Average price received per share (in CHF)
–				
Total	- ²⁾	-	-	-

²⁾ This corresponds to 0.0% of the share capital and the voting rights as of 12 February 2022.
Dies entspricht 0.0% des Aktienkapitals und der Stimmrechte vom 14. Februar 2022.